



Protokoll styrgruppsmöte för nationella kvalitetsregistret Svenska Intensivvårdsregistret

Dag/Tid/Plats: 231017 Teams

Närvarande: Johnny Hillgren, Anna Eriksson, Peter Nordlund, Göran Karlström, Ritva Kiiski Berggren, Karin Löwhagen, Lars Engerström, Emma Larsson. – Adjungerade Amanda Johansson, Eva Åkerman

Registerhållare: Johnny Hillgren

Frånvarande: Jonas Karlsson

Rubrik	Ansv	Tid	Typ av fråga	Underlag för ärende	Beslut/Information
Öppnande av mötet					Ordförande förklarar mötet öppnat
Val av protokollförare			Beslut		RKB
Val av protokolljusterare			Beslut		AE
Timekeeper			Beslut		
Facilitator			Beslut		
Övriga punkter			Information		
Fastställande av dagordning			Beslut		
Här och nu			Information		
Föregående protokoll			Beslut		



Rubrik	Ansv	Tid	Typ av fråga	Underlag för ärende	Beslut/Information
1. Platsregistrering automatiserad	JH	15 min	Diskussion/Beslut	Återkoppling från möte med Socialstyrelsen, SPOR och UCR om direkt direktupphandling beläggningsrapport.	SPOR följer upp tillgänglighet av operationsresurser. SIR platstillgång IVA. Definiera "händelse" som ändrar platstillgången. Triggas av in- och utskrivning. Hitta en vardagslösning inom våra befintliga vårdssystem. En livlig diskussion. Beslut: SIR går vidare med förslaget
2. Teknikmöte 24/10	JH/RKB/GK/L		Diskussion/Beslut	JH har fått förhinder vid planerad tidpunkt. Flytta mötet? Genomföra ändå?	Beslut: nytt datum. JH kommer med förslag.
3. SIRI covidrapportering	JH/PL	15 min	Diskussion/Beslut	Från mail till SIR har följande kommit. Möte med FHM 16/10. Rapport därifrån. " Jag fick ett samtal från St: Göran och Michael Wanecek idag. De vill inte fylla i registrering för patienter som har COVID men inte har det som huvuddiagnos. Han menar att de ligger där för helt andra saker och COVID är ett bifynd. Han pratar om att ta bort diagnosen U071 i så fall på de vårdtillfällen där det är en bidiagnos. Han tycker att det blir missvisande."	FHM vill: att allt lab.verifierat registreras i SIRI-registrering. Om Covid-dg har påverkat vården ska dg vara med. Vi tappar möjligheten att följa alla Covid-fall och vft om dg inte rapporteras in. Säsongsregistrering ej aktuellt än. Beslut: PL skapar ett nyhetsbrev med nya rekommendationer om registrering. Kontakt med St Göran när det är klart. Övrigt: RS-virus: vaccin på gång. Ev uppföljning av effekt.
4. Ekonomi status	JH/GK	10 min	Information	SIR:s förutsättningar ekonomiskt	Information (GK): prognos = ej minus även om vi inte skulle få tilldelning för 2024. Anställningar för 2024 planeras.
5. SOFA	EL/KL	10 min	Information/Diskussion	Status SOFA-rapportering	Information (EL): de som vill fortsätta på nuvarande sätt kan göra det 2024 ut. De nya inrapportörerna börjar med det nya sättet.

Epost

ceo@icuregswe.org
sir@icuregswe.org

Hemsida

www.icuregswe.org



Rubrik	Ansv	Tid	Typ av fråga	Underlag för ärende	Beslut/Information
6. Arbetsmöte oktober	Alla	10 min	Information	Arbetsdokument läggs upp på Teams under samma flik som denna agenda ligger. Läs genom inför arbetsmötet 26-27/10. Kort resumé här på mötet.	Punkter från dagens styrgruppsmöte, se nedan.
7. NAG Intermediärvård status	JH	5 min		Rekommendation lämnas till NPO inom kort. Info om diskussion i NPO. Ett stort intresse finns i landet.	Information: Slutdokument genomgår en granskning hos Kunskapsstyrning. Därefter publicering, förhoppningsvis före årsskiftet.
8. Arbetsmöte december	JH	5 min		Status	Bokning klar Långholmen, Sthlm (AJ ansvarar)
9. VG 2024	Alla	20 min		Planering. Programkommitté inkl IVA-chefsmöte. Vem gör vad? Förslag på innehåll?	Beslut: KL + partner ansvarar för IVA-chefsmötet. Slutligt beslut om konferensupplägget på styrgruppsmötet i november. Programkommitté: PL, JH, m fl Förbereda för hårdare ekonomiska ramar hos medlemsavdelningar. Kortare möte (lunch till lunch)? Digitalt?
10. SIS riktlinjer	Alla	10 min		Synpunkter på riktlinjen för intensivvård?	Diskussion/Beslut: JH svarar SIS, deadline 20/10. Synpunkter lämnas till JH.
11. Fou	RKB	10 min		Aktuella frågor FoU	Information: privat aktör söker data. Antalsberäkning planeras. Statistikerstöd finns hos QRC Sthlm
12. VTS	Alla	10		Behov av revalidering	Information (EÅ, KL): feedback från seminariet. Man slår ofta i taket. Ett förtydligande efterfrågas om hur man kan använda poängen

Epost

ceo@icuregswe.org
sir@icuregswe.org

Hemsida

www.icuregswe.org



Rubrik	Ansv	Tid	Typ av fråga	Underlag för ärende	Beslut/Information
					(bemanningsplanering, underlag till fakturering mm). Fortfarande två parallela rutiner. Vad skulle hända om man vore utan vårdtyngdsmätning? En revidering är aktuell. Förnya utdataportalen. Gemensamt arbete på Vår Gård? Beslut: Till arbetsmötet okt alt. dec
13. Validering av kvalitetsregister	Lars	10 min		Kort info från workshop om validering	Flera QRC i samarbete. QR förväntas validera både inkommande och utgående data. Facit: PDMS? Patientjournalssystem? LE delar med sig presentationen. Beslut: Till arbetsmötet 26/10.
14. Övrigt	PL				1.Variabelinnehåll och mängd i QR behöver vi se över. 2.SAPS 3 i Skåne: varför registrerar vi saker som inte ger poäng i SAPS? Beslut: Tas upp på arb.mötet 26-27/10.

Rubrik	Ansvarig	Tid			Beslut/Information
Utvärdering av mötet	JH+alla				
Avslutande av mötet	JH+alla				Registerhållare avslutar mötet
Tidsåtgång					

Protokollförare

Registerhållare

Epost
ceo@icuregswe.org
sir@icuregswe.org

Hemsida
www.icuregswe.org



Ritva Kiiski Berggren

Johnny Hillgren

Protokolljusterare

Anna Eriksson

Epost

ceo@icuregswe.org
sir@icuregswe.org

Hemsida

www.icuregswe.org